
 
 
 
 
 

Alle georganiseerde ac�viteiten van 2023 op een rij: 
 

Ac�viteit    Thema    Loca�e 
04-01-2023 Koffie & Klets  Nieuwjaarsborrel  De Geveltjes 
01-02-2023 Koffie & Klets  Geen    De Geveltjes 
08-03-2023 Koffie & Klets   Theo Raats draagt voor  De Geveltjes 
22-03-2023 Bloemschikken   Paasstukjes maken  De Geveltjes 
16-03-2023 Kaartavond   Cursus “Bieden”  Voetbalkan�ne 
05-04-2023 Koffie & Klets  Geen    De Geveltjes 
03-05-2023 Koffie & Klets  Geen    De Geveltjes 
25-05-2023 Fietstocht   Ongeveer 25 km fietsen  Zak van Zuid-Beveland 
31-05-2023 Workshop fotografie Met mobieltje   Voetbalkan�ne 
07-06-2023 Koffie & Klets  Geen    De Geveltjes 
15-06-2023 Fietstocht   Ongeveer 25 km fietsen  De Zak 
17-06-2023 Rommelroute  Verkoop allerhande  Dorp 
20-07-2023 Fietstocht   Ongeveer 25 km fietsen  Zak van Zuid-Beveland 
17-08-2023 Fietstocht   Ongeveer 25 km fietsen  Zak van Zuid-Beveland 
05-09-2023 Nieuwkomersavond Welkom nieuwe bewoners De Jeugdhoeve 
20-09-2023 Kaartavond   Opfriscursus “Bieden”  Voetbalkan�ne 
27-09-2023 Kaartavond   Opfriscursus “Bieden”  Voetbalkan�ne 
04-10-2023 Koffie & Klets   Nieza Corbijn exposeert  De Jeugdhoeve 
01-11-2023 Koffie & Klets  Margo Geijs draagt voor De Jeugdhoeve 
09-11-2023 Voorlich�ngsavond  Alc. / drugs 1NUL1  De Jeugdhoeve 
15-11-2023 Zelf thee maken  Nariman Toma    De Jeugdhoeve 
06-12-2023 Koffie & Klets  Haken kerstengeltjes  De Jeugdhoeve 
08-12-2023 Kerstbeurs   Ruilen/(ver)kopen kerstspullen De Geveltjes 
11-12-2023 Wenskerstboom  Wensen in kerstboom  Parochietuin 
20-12-2023 Kerstknutselen  Middag voor kinderen  De Geveltjes 
20-12-2023 Kerststukjes maken  Middag en avond volwassenen De Geveltjes 
21-12-2023 Kerstevenement  Allerlei dorpsac�viteiten Kerkplein & De Jeugdhoeve 

 
 

Doorlopende ac�viteiten zonder vaste datum: 
Ac�viteit    Thema    Loca�e 
Tuintjesproject    Onderhoud van voortuintjes Dorp 
Jeu de Boulesbaan   Voorbereiding   Kerkplein 

 
Wel georganiseerd, maar geannuleerd: 
Ac�viteit    Thema    Loca�e 
30-08-2023 Bedrijfsbezoek   Fruitbedrijf Smits  ‘s-Heerenhoeksedijk 
17-11-2023 Wijn & Bierproeven Met Sing-Along   De Geveltjes 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

De Koffie & Klets middagen: 
Daarmee zijn we in oktober 2022 voorzich�g begonnen. We hebben aangeklopt bij de eigenaar van De Geveltjes, 
waar we gra�s gebruik mochten maken van de ruimte. In totaal werden deze middagen (iedere 1e woensdag van de 

maand) 9 keer georganiseerd in 2023. Tot juni werden deze 
gehouden in De Geveltjes. Het bezoekersaantal liep langzaam 
terug. Na onderhandelingen met Spor�ondsen en in goed overleg 
met de eigenaar van De Geveltjes, besloten we om de middagen 
te organiseren in de foyer van De Jeugdhoeve, waarna we daar 
vanaf oktober zijn gestart. De gedachte was dat De Geveltjes toch 
teveel het imago had van een uitgaanscentrum en discotheek, wat 
niet echt aansloot bij de doelgroep. (voornamelijk 60+)  De foyer 
van De Jeugdhoeve is wat dat betre� veel laagdrempeliger.  

 
Gebleken is dat de middagen goed bezocht worden als er meer te 
beleven valt, dan alleen koffie drinken en wat kletsen. De 
middagen met gastoptreden van Theo Raats en Margo Geijs 
werden bijzonder goed bezocht (ruim 30 personen) De “gewone” 
middagen worden gemiddeld bezocht tussen de 10 en 15 
personen. (ook in De Jeugdhoeve)  
 
De middagen blijven, zolang daar animo voor blijft. De 
Jeugdhoeve lijkt de meest geschikte locatie voor deze middagen. 
Inmiddels is Koffie & Klets wel breed bekend in het dorp. Boekenruil: Een idee om dit altijd bij K&K te doen. Boeken 
meenemen en zelf ruilen. Er mogen geen boeken blijven liggen.  

Voorjaars- en kerststukjes maken: 
De twee workshops “Kerststukje maken” werden gehouden in De Geveltjes. De eigenaar had gezorgd voor een in 
kerstsfeer versierde zaal en dat oogde heel warm en gezellig. Aan zowel de middag- als de avondedi�e  konden 
maximaal 15 personen deelnemen en dat werd zonder moeite gehaald. De workshops, die werden begeleid door 
Marianne van den Bos, werden alleen door vrouwen bezocht, gemiddeld 50+. De deelnemers betaalden €15,- en 
mochten het gemaakte kerststukje uiteraard meenemen.  
Ook de twee workshops “voorjaarsstukje maken” werden met ieder 17 personen goed bezocht, voornamelijk 50+. 
Ook deze werd gehouden in De Geveltjes en werden met leuke voorbeelden begeleid door Angelique Boekholt. De 
deelnemers betaalden hiervoor €12,50 en zij konden na afloop hun bloemstukje mee naar huis nemen. 

 
Beide workshops zijn voor herhaling vatbaar. Het concept is goed. 
Vooralsnog lijkt het mogelijk om deze in De Geveltjes te houden. 
 
 
 
 
 
 

Cursussen “Bieden”: 
Een Zeeuws kaartspel, waarbij het ini�a�ef voor deze cursus werd genomen door dorpsraadslid Ad Martens. De 
cursus werd gehouden in de voetbalkan�ne van Patrijzen. Die eerste 4 cursusavonden waren een succes, daar waren 
meer dan  18 pers aanwezig, in lee�ijd variërend van globaal 40 tot 70 jaar oud. In september werd een opfriscursus 
georganiseerd ter voorbereiding op kaartavonden die de voetbalvereniging zelf aanbiedt.  
 
De kaartavonden zijn voor herhaling vatbaar. Het concept is goed. Voorkeur om het kaarten in de voetbalkantine te 
houden, zeker omdat er ook  een verbinding is met de kaartavonden die in de voetbalkantine worden georganiseerd.  
 
 
 



 

Fietstochten: 
In de maanden van mei tot en met augustus werden in de vroege avonduren 4 fietstochten georganiseerd. Dit was 
een ini�a�ef van Rita van ’t Westende. Iedere keer was er een route van ongeveer 25 kilometer door de Zak van 
Zuid-Beveland, met onderweg een korte stop bij een horecagelegenheid. Gemiddeld deden ongeveer 10 personen 
aan deze fietstochten mee. Lee�ijd voornamelijk 60+. 
 
Het concept van de fietstochten is goed en kan groeien. Het succes is mede afhankelijk van de weersomstandigheden. 
Er is een idee gelanceerd om in het komende zomerseizoen een fietstocht van een hele dag te organiseren. 
 

Fotograferen met je mobieltje: 
Aan deze gra�s workshop deden “slechts” 7 personen mee. Ook 
omdat geen horecagelegenheid beschikbaar was, werd deze 
gehouden in de voetbalkan�ne van Patrijzen. De workshop werd 
gegeven door dorpsraad lid / professioneel fotograaf Rudy Visser.  
 
Ondanks het gering aantal deelnemers was het concept goed en moet 
groeien.  
 
 
Rommelroute: 

De ini�a�efneemsters van de rommelroute lieten jammer genoeg 
weten te stoppen. “Samen-voor-Elkaar” besloot om de organisa�e 
hiervan, in goed overleg met hen, over te nemen. De route, gehouden 
op de zaterdag 17 juni, werd tot de middag goed bezocht. Omdat er 
geen horeca in het dorp was, vroegen we of De Jeugdhoeve geopend 
kon worden, maar werd om onduidelijke reden geweigerd. Het mini-
concert van muziekvereniging St. Caecilia, om het geheel wat op te 
leuken, werd om die reden verplaatst naar het terras van Kiekieris, 
maar trok daar nauwelijks publiek.  

            
Terugblikkend op deze dag concluderen we dat de rommelroute het 
beste kan worden gehouden vanaf 09.00 uur tot 13.00 uur. Een 
publiekstrekker is handig om niet alleen opkopers te lokken. Het 
openen van De Jeugdhoeve kan daaraan meehelpen, zodat bezoekers 
om een hapje en een drankje kunnen. (en uiteraard toiletbezoek) 
Uiteraard is het succes mede afhankelijk van de weersom-
standigheden.  

 
 

Nieuwkomersavond: 
Deze jaarlijks terugkomende avond, bedoeld om de nieuwe inwoners van het dorp een beetje wegwijs te maken, 
werd zeer goed bezocht. Vertegenwoordigers van de muziek- en de  sportvereniging vertelden in het kort hun ding, 
maar het zou wenselijk zijn als meer verenigingen / ondernemers acte de préséance gaven. Door interne fouten op 
het gemeentebestuur, werden de nieuwe inwoners te laat op de hoogte gebracht van deze avond. Door persoonlijk 
in te grijpen en een extra oproep via de Facebookpagina te plaatsen konden we gelukkig nog voldoende 
nieuwkomers benaderen. 
 
Het concept goed, de bezoekers waren enthousiast. De Jeugdhoeve is de meest geschikte locatie. Het is wenselijk als 
meer verenigingen/ondernemers zich op deze avond presenteren.  
 
 
 
 
 



Voorlich�ngsavond Alcohol & Drugs: 
Aanleiding voor het organiseren van deze avond waren signalen in 
over het gebruik van verdovende middelen onder jongeren en de 
handel hierin. Ouders maakten zich zorgen over de impact hiervan 
op hun kind(eren) en hadden behoe�e aan meer informa�e en �ps. 
De voorlich�ngsavond werd verzorgd door preven�emedewerker 
Leo de Pan van 1NUL1 Preven�e. De avond werd bezocht door slechts 
7 personen, waaronder een gezin van vier. Mogelijk lag dat ook aan 
het feit dat veel ouders van groep 8-leerlingen juist die avond een 
voorlich�ng hadden op de middelbare scholen in Goes.  

 
Het concept goed. De Jeugdhoeve is de meest geschikte locatie. Mogelijk is het verstandig om tegen het eind van 
het schooljaar opnieuw een avond te organiseren. (mei/juni) 
 

Zelf thee maken: 
Aanvankelijk bedoeld om deze workshop in te bedden bij de Koffie & Klets middagen, maar uiteindelijk gekozen om 
dit ’s avonds te organiseren, om meer jonger publiek te trekken. De avond werd bezocht door zo’n 10 dames en 
werd begeleid door Nariman.  
 
Het concept was goed en er zijn plannen om een tweede, grotere thee-avond te organiseren. 
 

Tuintjesproject: 
Dit is een doorlopend project, wat vooral in het voorjaar speelt. Opzet is om te helpen bij het onderhoud van 
voortuintjes van inwoners , die door fysieke (of mentale) beperkingen niet goed in staat zijn om dat zelfstandig te 
doen. Het gaat om eenvoudig onderhoud, denk daarbij aan onkruid wieden, snoeiwerk, eventueel spiten, enz. Het 
werk wordt als dagbesteding (onder begeleiding) uitgevoerd door jongeren die wonen bij Evidendt. Zo’n 8 inwoners 
hebben van hun diensten gebruik gemaakt.  
 
Het project blijft gewoon doorgaan. 
 

Jeu de Boules baan: 
Aanvankelijk was er een plan om een dergelijke baan aan te leggen in de “schietwei”. Hierover was al 
overeenstemming met de schuters. Echter, bij een peiling via Facebook, waren slechts 29 posi�eve reac�es. Toen 
een reden om het plan te parkeren. Tijdens de nieuwkomersavond bleek dat een flinke groep nieuwkomers een 
dergelijk ini�a�ef wel degelijk steunden en ook de bereidheid om het onderhoud van een dergelijke baan voor hun 
rekening te nemen. Als loca�e werd het “groentje” voor De Jeugdhoeve voorgesteld.   
 
Als werkgroep gaan we nu onderzoeken wat de mogelijkheden zijn. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



Publiciteit, affiches, flyers, dorpskrant en billboards: 
 

 
 

 

 
 
 
We maken veel gebruik van de Facebookpagina ’s-Heerenhoek, roept u maar. Deze pagina hee� bijna 900 volgers. 
Om ook de niet-gebruikers van Facebook te bereiken, hebben we ook verschillende keren flyers verspreid in het 
hele dorp. (oplage 950) De flyers werden - tegen kostprijs - gedrukt bij het Vrijwilligershuis van de gemeente Borsele. 
Ook in de Dorpskrant “D’n oek van’t Pakuus” vermeldden we regelma�g onze ac�viteiten. Dit blad wordt van 
oudsher goed gelezen. Daarnaast hebben we twee billboards aangescha�, die op strategische plaatsen in het dorp 
zullen worden geplaatst, waarin de aankomende ac�viteiten / evenementen worden vermeld.  
 
 

Kerstgerelateerde ac�viteiten: 
De oorspronkelijke gedachte hierachter ontstond eigenlijk n.a.v het sluiten/ontwijden van de RK kerk in ’s-
Heerenhoek in november 2023.  Vanaf april 2023 zijn we begonnen om ideeën uit ten werken om verschillende 
kerst-gerelateerde ac�viteiten te organiseren. Het doel was een dorps samenzijn rond de kerst. 
 

Brainstormen en vrijwilligers: 
Al in een vroeg stadium (april) hebben we een groep 
mensen uitgenodigd, waarvan de gedachte was dat zij 
ervaring hadden met het organiseren van ac�viteiten. 
Uit die eerste brainstorm, gehouden in de kan�ne van 
de tennisvereniging, kwamen  groot aantal ideeën en 
�ps naar voren en werden de contouren van het te 
organiseren Kerstevenement zichtbaar. De werkgroep 
is verder gegaan met het uitwerken van die ideeën.  
Gaande dit traject ontstonden weer nieuwe ideeën, 
wat uiteindelijk leidde tot het programma zoals 
hieronder weergegeven. Vrijwilligers werden in de 
loop van het jaar gezocht en gevonden en twee weken 
voor het kerstevenement werden zij allen uitgenodigd 
en werd het programma uitgelegd en de taken 
verdeeld. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Uitnodigingen: 
Op 7 en 8-12-2023, dus kort na Sinterklaas, werden huis-aan-huis zo rond de 950 persoonlijke uitnodigingen voor 
het kerstevenement rondgebracht. Dit was vooral bedoeld om zoveel mogelijk bekendheid te geven aan dit 
gebeuren. Nog steeds leefde het idee dat we via de FB-boek pagina en de dorpskrant niet iedereen bereiken.  
 
Een heel goed en vriendelijk idee, maar het stempelen, stickeren, uitnodigingen in een enveloppe doen en vervolgens 
verspreiden is veel werk geweest. Het verspreiden hebben we met 5/6 vrijwilligers gedaan, het voorwerk 
voornamelijk met 3 en dat vergde veel tijd. Een nieuw idee is om de uitnodiging op een leuke bedrukte kaart te doen 
(geen kaart in een envelop). 
 

De kerstwensboom: 
De boom werd voor de tweede keer gesponsord door Welkoop en mocht weer geplaatst worden in de parochietuin. 
Elektriciteit, bekabeling en kerstlichtjes werden verzorgd door Evidendt. We hadden doorzich�ge, plas�c 
kerstballetjes gekocht, waarin kinderen van de school hun wens/tekening konden doen. De ballen werden klassikaal 
in de boom gehangen en al met al gaf dat nog eens een leuk effect ook. Ondanks het slechte weer (storm en regen); 
de bezoekers van Kiekieris (baldadigheid) en de oudejaarsfes�viteiten (vandalisme / vernielingen / vuurwerk)  hee� 
de wensboom kennelijk een magische uitwerking en bleef fier overeind. (mede geholpen door stormbanden) 
  
Succesvol dankzij medewerking van school. Is groeiend en blijft leuk. 
Gezien de FB-reacties wordt dit ook positief ervaren. De briefjes met 
kerstwensen worden na afloop gezamenlijk op de foto gezet en 
gepubliceerd. 
 
 
Kerstknutselen kinderen: 

Dit werd voor de eerste keer gehouden in De Geveltjes, wat in kerstsfeer was 
aangekleed. Via de school kon je je daarvoor opgeven, wat door zo’n 20 kinderen 
werd gedaan. De middag werd begeleid door Angelique Boekholt, die ook voor de 
benodigdheden en voorbeelden had gezorgd. Kinderen mochten gra�s deelnemen 
en kregen limonade en een snoepje. 
 
Concept was goed. Verbeterpunten: maximaal 1 uur (is lang genoeg) of programma 
aanvullen met een andere activiteit. Duidelijk communiceren naar ouders, omdat de 
activiteit geen “kinderopvang” is. 
 
 
 
 

 

Kerststukjes maken: 
Is hiervoor beschreven. 
 

Kerstbeurs: 
Op vrijdagavond 8 december 2023 werd een Kerstbeurs georganiseerd, ook  in De Geveltjes. Opzet was om mensen 
de gelegenheid te geven om hun overbodige kerstspullen daar uit te stallen, weg te geven, te ruilen of te verkopen.  
 
Concept was goed, maar  ondanks de publiciteit, werd de beurs maar mondjesmaat bezocht.  We zoeken de oorzaak 
voornamelijk in het tijdstip; te laat in het jaar. Kerstbomen werden al in de Sinterklaasperiode verkocht en vele 
winter- of kerstfairs waren al gehouden. Waarschijnlijk is het beter om de volgende keer de Kerstbeurs al in november 
organiseren en deze regionaal bekend te maken, bijvoorbeeld via de Borselse Bode. De locatie van De Geveltjes was 
sfeervol.  
 
 
 



 
 

Groots kerstevenement: 
Het kerstevenement vond plaats op de donderdag (21 december) voor de kerst. Daarvoor is gekozen vanwege de 
samenwerking met de school, de “kerstborrels” op het werk en het lange kerstweekend. Ingeschat werd dat veel 
mensen op vrijdag en zaterdag nog kers�nkopen zouden moeten doen. De opzet was een gezellig - dorps - samenzijn 
te organiseren. Door de school (kinderen) bij het evenement te betrekken hoopten we op een gezellig samenzijn 
voor ALLE lee�ijden. Naar scha�ng ruim 400 bewoners hebben die middag en avond het kerstevenement bezocht. 
Tijdens dit kerstevenement hadden we het volgende programma samengesteld: 
 

- Afsluiten van het kerkplein met dranghekken: 
Van de gemeente Borsele kregen we de beschikking over voldoende dranghekken en kliko’s. Door een werknemer 
van Sagro werden de dranghekken/kliko’s gra�s gehaald en gebracht. Van tevoren hebben we vaste 
kerkpleinparkeerders benaderd, met het verzoek hun auto op die dag niet te parkeren op het plein. Toch telden we 
�jdens het evenement nog 6 geparkeerde auto’s op het kerkplein. 
 

- Het in kerstsfeer brengen van de grote zaal van de Jeugdhoeve: 
Van sponsor Welkoop kregen we 4 kerstbomen voor een hele mooie prijs. Met eigen en gekregen versiering werd 
de zaal opgeleukt. Op het podium werd een decor gemaakt voor de ac�viteit hieronder. 
 

- Op de foto met de kerstman: 
Het zelfgemaakte pak kregen we gra�s in gebruik van Pien de Graaf, 
die van Mark Ho�amp een echte kerstman maakte. Op het podium 
werd een decor gemaakt en iedereen werd in de gelegenheid gesteld 
om door fotograaf Rudy Visser te worden vereeuwigd met de 
kerstman. Dit was gecombineerd met een ac�e van de school, 
waarvan de opbrengst naar de speeltuinvereniging ging. Hierdoor 
ontstond de gedachte dat alleen kinderen tegen betaling op de foto 
mochten en poseerden (nagenoeg) geen ouders. 
 

- Kerstmannenrace op Kerkplein: 
Deelname door de kinderen was erg leuk; er was voldoende animo. 
Alle kinderen kregen na afloop een medaille uitgereikt. Voor de 
(volwassen)kerstmannen race was er eerst wat “koudwatervrees”. Er 
kwamen toch 6 teams aan de start die er een leuke, spor�eve race 
van maakten. Het startschot werd gegeven door de kerstman en 
verslag werd gedaan door Jozien Borgmeijer. Ondanks het slechte 
weer, kwamen toch voldoende bezoekers vanuit De Jeugdhoeve 
kijken om de deelnemers aan te moedigen. Aandachtspunten: Het 

was het te donker (idee: lichtkarretje gebruiken of bouwlampen. Verenigingen/mensen persoonlijk  uitnodigen.  

- Gezichten schminken: 
Een succes was zeker het schminken van (kinder)gezichten. Voor de vijf 
schminksters was het flink aanpoten. Het schminken was ook gecombineerd met 
een ac�e van de school, waarvan de opbrengst naar de speeltuinvereniging ging. 
 

- Bingo voor kinderen: 
We hebben drie ronden bingo gespeeld. We mochten via Kees Rentmeester  de 
apparatuur voor het draaien van de bingoballen gebruiken. Jozien Borgmeijer 
presenteerde dit. De winnaars mochten een prijsje uitzoeken. De bingo was vooral 
bedoeld als extra bezigheid voor de kinderen. Achteraf waren twee rondjes bingo 
voldoende geweest, omdat het begon te vervelen. Een idee is om het een volgende 
keer af te wisselen met een Rad van Fortuin. 
 



 

- Verkoop van broodjes worst (met zuurkool) en snert: 
Aanvankelijk was het de bedoeling dat deze vanuit het fietsenhok – buiten De Jeugdhoeve – werden verkocht. 
Daartoe kregen we van sponsor Vleeshandel Niek Korstanje pannen en (gas) branders in gebruik. Echter door 
het hele slechte weer op de dag zelf, was het om meerdere redenen niet verantwoord om dit buiten te doen. 
Nog op dezelfde ochtend kregen we toestemming om de keuken van De Jeugdhoeve. Achteraf bleek dit een 
hele goede keus. Er is veel gebruik gemaakt van deze mogelijkheid en dit is voor herhaling vatbaar. Jammer was 
dat er geen Glühwein en warme chocolademelk werd geschonken, omdat men abusievelijk dacht dat niet in 
voorraad was. Dat bleek dus wel zo te zijn. Tips er was te weinig personeel in De Jeugdhoeve om te bedienen. 
Misschien (ervaren) vrijwilligers inzetten? Verder waren het onhandige prijzen van de consumpties om snel uit 
te rekenen. Misschien is een consumptiekaart of verkoop van munten handiger. 
 

- Muzikaal optreden koor en muziekvereniging: 
Tijdens het avondgedeelte werden mini-concerten gegeven in kerstsfeer. 
Muziekvereniging St. Caecilia en leden van het voormalige kerkkoor (nog zonder naam) 
traden op. Er werd gekozen om niet het podium te gebruiken, wat achteraf geen goeie 
keuze was. Met name het koor was jammer genoeg niet te verstaan, wat mede te wijten 
was aan half defecte apparatuur in De Jeugdhoeve. Anderzijds, het muzikale gedeelte 
was bedoeld als “achtergrondmuziek”. Volgende keer het podium gebruiken voor 
Muziekvereniging en koor, zodat de laatsten beter versterkt kunnen worden. 
 

Vrijwilligers en sponsors: 
We hebben alle vrijwilligers, als dank een trommel met winterkoekjes gegeven. Daarnaast kregen ze op de dag zelf 
consump�ebonnen. Het hoe� geen betoog dat we heel blij waren met hun inzet . 
Via de Facebookpagina ’s-Heerenhoek, roept u maar, hebben we alle vrijwilligers en sponsoren nog een keer 
persoonlijk bedankt. (Zie hieronder) 


